
Vragen VVD voor vragenuur raad 1 juni 2023

Bij griffie is een brief binnengekomen van historische vereniging over slechte ontwikkeling in oud 
Rijswijk door het beplakken van etalage ruiten.

De VVD wil over die brief graag as donderdag mondelinge vragen stellen aan college. 

Oa is het College op de hoogte van de verslechterende beeldkwaliteit in het winkelcentrum Oud 
Rijswijk? 

Welke mogelijkheden ziet het College, zo mogelijk via de Welstandscommissie om deze ontwikkeling 
te keren en weer te investeren in de beeldkwaliteit van ons historische centrum?


